
Protokół Nr 23

Z posiedzenia komisji Budżetowo- Finansowej Rady Gminy odbytego w dniu 11 czerwca 
20013r.

W  posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Ryszard Klusek -  przewodniczący Komisji Budżetowej.

2. Pani Agnieszka Gryglas -  członek komisji

3. Pani Maria Witkowska -  członek komisji

4. Pani Elżbieta Sowińska -  członek komisji

5. Pan Piotr Kostrzewa -  członek komisji

6. Aleksander Załęski -  członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: Wójt -  p. Tadeusz Bulik i Skarbnik p. Agnieszka Adam. 

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji p. Ryszard Kusek, powitał 

zebranych i poinformował, że tematem posiedzenia komisji jest zaopiniowanie projektów 

uchwał które będą podejmowane na sesji RG w dniu 19 czerwca 20013r.

- W sprawie wprowadzenia zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

- W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości
nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej

-W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej optaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek

- W sprawie zmiany uchwały Nr XXI/171 /2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 grudnia 
2012r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

- W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju 
Wsi Polskiej w Warszawie

- W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.

- W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013-2019.

- W sprawie niewykonywania prawa pierwokupu nieruchomości.

- W sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego.

Przebieg posiedzenia.



- W sprawie wprowadzenia zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi

Pan Wójt poinformował, że zostały przygotowane 2 projekty uchwały. W pierwszym 
projekcie uchwały proponuje się wprowadzić zwolnienia w wysokości 50% stawki za odbiór 
i gospodarowanie odpadami za trzecie dziecko wychowujące się w rodzinie wielodzietnej i 
100% za czwarte i każde kolejne. Warunkiem wprowadzenia tego zwolnienia jest również 
obowiązek pobierania nauki przez dziecko powyżej 18 roku życia.
W drugim projekcie uchwały proponuje się zwolnienie w wysokości 100% stawki za odbiór i 
gospodarowanie odpadami za trzecie i każde kolejne dziecko wychowujące się w rodzinie 
wielodzietnej. Zwolnieniem tym objęte są dzieci do 18 roku życia.

Po wysłuchaniu wypowiedzi Wójta i przeanalizowaniu powyższego tematu członkowie 
komisji jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem zwolnień w 100% za trzecie i każde 
kolejne dziecko w rodzinie wielodzietnej do 18 roku życia pod warunkiem, że odpady na 
danej nieruchomości zbierane są w sposób selektywny.

- W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury 
technicznej.

-W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek.

Nawiązując do powyższych uchwał p. Wójt poinformował, że zgodnie z zaleceniami organu 
kontrolującego gospodarkę finansowa gminy ma obowiązek przedłożyć projekty tych 
uchwał do podjęcia przez Rade Gminy.
Po wysłuchaniu wypowiedzi Wójta członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się 
podtrzymaniem swojego dotychczasowego stanowiska i wnioskują o niepodejmowanie tych 
uchwal.

- W sprawie zmiany uchwały Nr XXI/171/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 
grudnia 2012r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

Wprowadzenie zmian w uchwale zatwierdzającej Gminny Program Profilaktyki , 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych związane jest ze zwiększeniem na poprzedniej 

sesji środków o 18000,00 zł. które powinny zostać przedłożone na określone zadania. 

Środki zostaną wykorzystane na dofinansowanie do wypoczynku letniego dla dzieci z terenu 

gminy.

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez członków komisji.

- W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.



Informacja w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok przedstawił W ójt.

(Informacja stanowi załącznik do protokołu)

Pani Agnieszka Grygla zapytała czy są zabezpieczone w budżecie p[pieniądze na remont I 

pietra w GCK. Wójt odpowiedział, że budżecie GCK jest zabezpieczone 50 tyś.zł na ten cel. 

Nie wiadomo, czy tych środków wystarczy. W najgorszym przypadku nie będą 

wyremontowane wszystkie pomieszczenia.

Po wysłuchaniu wypowiedzi Wójta i zapoznaniu się z informacja członkowie komisji 

jednogłośnie zawnioskowali , aby o brakujące środki w kwocie 6000,00 zł do placu zabaw 

wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie do Wspólnoty Wiejskiej.

Odnośnie wydzielenia środków w kwocie 5000,00 zł dla Państwowej Straży Pożarnej w 

Wołominie członkowie komisji uznali, że w tej sprawie stanowisko winna zająć Komisja 

zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego. Stanowisko zostanie poparte przez 

Komisję budżetową.

W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013- 
2019.

Pani Skarbnik poinformowała, że wszelkie zmiany dokonane w budżecie mają 
odzwierciedlenie WPF.

Głos ponownie zabrał Wójt i przedstawił następujące tematy.
1. Wojewódzki Fundusz Ochrony środowiska pozytywnie rozpatrzył wniosek o 

dofinansowanie w kwocie 200 tys. zł jako udział własny na wykonanie wodociągu.

2. Został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie drogi w Karpinie. Na zadania 
inwestycyjne w danym roku zacigąny jest kredyt. Taki kredyt można zaciągnąć z 
Europejskiego Funduszu Wsi Polskiej w wysokości 100% wartości zadania. Nabór 
wniosków na koniec czerwca br. Kredyt można zaciągać na zadania w tracie 
realizacji. Wójt powiedział, jeżeli zmieścimy się w terminie to jest za tym aby wziąć 
taki kredyt i zapytał czy na najbliższą sesję przygotować projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w EFRWP.
Propozycja przedstawiona przez Wójta została zaakceptowana przez członków 

komisji.

3. Wydział Dróg i inwestycji Starostwa Powiatowego wystąpił z propozycją przejęcia 

przez gminy bieżące utrzymanie dróg powiatowych ( cięcie skarp, gałęzi, poboczy). 

Wstępnie koszty takiego utrzymania przez gminę zostały wyliczone na sumę ok. 130 

tys. zł. powiat na ten cel w projekcie porozumienia zawarł kwotę ok. 27 tys. zł. Jeżeli 

zostanie konkretnie domówione co za te 27tyś. zł będzie miała wykonać gmina będzie 

potrzebny projekt uchwały na zawarcie porozumienia z powiatem.

4. Powiatowa Karta Rodziny. W ramach tej karty Gmina złożyła wniosek o 

dofinansowania w wysokości 20 tyś. zł. Na dzień dzisiejszy uchwała w sprawie



utworzenia Powiatowej Kart Rodziny została zakwestionowana przez Wojewodę 

Mazowieckiego. W ramach tej karty rodziny wielodzietne zwracają się z wnioskami o 

dofinansowanie dojazdów do szkół średnich dla swoich dzieci, co w przyszłości 

związane będzie z dodatkowym obciążeniem budżetu.

5. Sprawa wpłat za przyłącza wodociągowe. Wójt powiedział bardzo mało zostało 

dokonanych wpłat za wykonanie przyłącza wodociągowego.

W sprawie niewykonywania prawa pierwokupu nieruchomości.

Pani Augustyniak Krystyna -  prac.UG wyjaśniła, że działka 118/15 mał. Szewczyk 
nabyli aktem notarialnym od Skarbu Państwa w dniu 31 lipca 1984r. którą następnie 
podzielili na działki 118/16 i 118/21. Działka położona w miejscowości Chajęty w 
sąsiedztwie pałacu. Zgodnie z m.p.z.p działka położona jest na terenach przeznaczonych 
pod zabudowę mieszkaniową. Na podstawie ustawy o gospodarce nieruchomościami 
Gminie przysługuje prawo pierwokupu.

Członkowie komisji zawnioskowali, że Gmina rezygnuje z prawa pierwokupu.

Na tym protokół zakończono-
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RysW a Klusek


